
PROTOKÓŁ NR 5/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 14 stycznia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Adam Bierowski,

7. Krzysztof Kapała,

8. Mariusz Kubiak, 

9. Zbigniew Mazurak,

10. Zbigniew Piątek,

11. Paweł Pituch.

Nieobecna usprawiedliwiona: Maria Zielińska.

Zaproszone osoby:

12. Grażyna Nawalaniec,

13. Andrzej Machnica,

14. Grażyna Krakowiak,

15. Jadwiga Drak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wysłuchanie argumentów i opinii Dyr. Zesp. Szkół P. Krakowiak odnośnie budżetu szkół.

3. W temacie j/w – Pani Skarbnik.

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1  Posiedzenie KBPiF otworzył Przewodniczący przywitał zebranych i poprosił Panią Dyrektor 

Grażynę Krakowiak o wyjaśnienie czy obniżony o 300 tys.  budżet  na 2011  rok,  zapewni  funkcjonowanie 

Zespołowi Szkół Gimnazjum i Liceum.

Ad. 2 Dyrektor Pani Krakowiak stwierdziła że we wrześniu 2010 r. budżet opiewał na kwotę 2 mln 

320 tys. w październiku nastąpiło wprowadzenie autopoprawki została zdjęta kwota 120 tys. zostało 2 mln 

200 tys. zł a na rok 2011 zaplanowane zostało 1 mln 700 tys. zł. Na same płace w Zespole Szkół potrzebna jest  

kwota  2  mln  1  tys.  zł,  tak  że  w  żaden  sposób  przeznaczona  kwota  w  budżecie  nie  zagwarantuje  

funkcjonowania Zespołu Szkół.
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Pani Skarbnik przekazała że 27.XII. 2010 r. wpłynęły dokumenty na ich bazie powstał budżet i dla Zespołu 

Szkół.

Uchwałą z 30.XII.2010 radni zatwierdzili budżet. „Uchwała z 30.XII.2010 miała być uchwałą „czyszcząca”  

budżet, (Przew. Machnica) żaden z radnych nie przypuszczał że kwota przeznaczona dla Zespołu Szkół nie 

była uzgodniona z Dyrektor, Panią Krakowiak.”

Radna Pani Klepacz stwierdziła ze opiniowanie arkuszy organizacyjnych winni robić fachowcy tak jak było 

przed  zmianą,  w  gminach  robią  to  amatorzy.  Pani  skarbnik  mimo  że  podpisała  plan,  w  trakcie  roku 

uszczuplała budżet Szkół.

 

Ad. 3 Za rok 2010 budżet został zamknięty, Pani Skarbnik nie chciała wracać do tematu, na rok 2011 

w budżecie muszą się bilansować dochody bieżące z wydatkami bieżącymi. W dopłatach do wody P. Skarbnik 

widzi jedyne źródło finansowe, którym można pokryć wszystkie niedobory w oświacie.

Wniosków żadnych Komisja Budżetu Planowania i Finansów nie głosowała. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

    

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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